
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 04.10.2018 Afdeling 1 Dybbølvej 
 
Tilstedeværende: Maj-Britt, Henrik, Birgitte, Jannie 
 

 
 
Renovering – der skal tages kontakt til Arkitekt Erik Rønde Andersen ang. opgangene.  
Det kan ikke lægges ind under renoveringen, men der er vist sat penge af i vedligeholdelse til det. Vi 
vender tilbage til det, når renoveringen er ovre. 
 
Vi fik besøg af Lisbeth, der sammen med Tanja havde forfattet vedlagte anmodning. 
Birgitte tager kontakt til Bjarne angående køleskabene. Vi afventer færdiggørelsen i forhold til 
udemomsarealerne. 
 
 
Bestyrelsen ændrer mødedag til første torsdag i hver måned, og mødet holdes hos Maj-Britt nr. 13 
1. th. 
 
Næste møde torsdag d. 2. november kl. 18.30 
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